



Check-in møde torsdag d. 15. August 2024

Sted:

Online

Tidspunkt:

19:15 – 20:00

Deltagere:Bestyrelsen:

Mireille Enggaard Kempf (MEK)

Murad Ahmed (MA)

Bodo von Münchow (BVM)

Jens Rudbeck (JR)

Michael Gandø (MG)

Søren Dall (SD)

Suppleanter:

Thomas Møller (TM)

Afbud:

Therese Raffing (TR)

David Coupar (DC)

Referent:

Jens Rudbeck

Dagsorden:**1. OL**

- a. MEK fortalte omkring oplevelsen ved OL. Der har være gode snakke med både DIF og Team Danmark under OL. Samt mange nye relationer ud til andre forbund, der kan være givtigt på sigt.
- b. Der kommer til at være nogle refleksioner omkring oplevelsen dernede fra, bl.a. fra forskellige forbund.
- c. Der kommer i fremtiden til at være en del dialog omkring hvordan samarbejdet med Team Danmark skal skrues sammen, og Team Danmark modtager også nogen kritik fra forskellige forbund for måden de har styret setuppet på. DTaF skal selv finde deres plads i alt dette.
- d. Team Danmark har også haft ringet til MA for bl.a. at snakke omkring støtte modellen – obs på at dialogen med DIF samt Team Danmark sker gennem DTaF formanden.
- e. MEK har også haft kontakt til en fra Københavns kommune som fortalte om et støtte koncept der er fokuseret omkring arrangementer som måske kunne være interessant i forhold til at få et større stævne arrangeret i Danmark, dette vil vi arbejde videre med.

2. Reception

- a. Der stilles forslag om at afholde en reception for Edi i idrættens hus.
- b. Dette forslag godkendes med et ekstra ordinært bevilliget tilskud på op til 15.000 kr.
- c. MA foreslog evt at lave en samlet reception for Edi og Lisa ugen efter ParaOL – dette godkendes og afv. Lisa hjemkost fra OL.



3. *Personfølsomt område behandlet som lukket punkt*

4. Orientering IKC øko/sekr.

- a. Der er behov for noget opfølgning med IKC og sekretariatet da der er kommet nye medarbejdere som skal sættes ind i opgaverne.
- b. MEK kører disse opfølgningsmøder.
- c. På økonomiområdet virker det til at der er kommet fornuftigt styr på dagligdagen.

5. Graderingsområdet

- a. Området er pt vakant, SD overtager området som konstitueret.
- b. Der er en forespørgelse vedrørende mulighed for dispensation for kravene til kup-gradueringer så de kan klares af en 3. dan som der skal kigges på. Flere mener at et lignende tilfælde har været diskuteret tidligere så der findes presedens på dette område.

6. Mail omkring "sol" mærkning

- a. Bestyrelsen har modtaget et skriv omkring et SOL bælte system med forespørgelse om at integrere det ind i DTaF's pensum, vi vil gå videre gennemgå dette og undersøge det op imod bl.a. Para retningslinjer internationalt.

7. Eventuelt

- a. JR og SD er i gang med at udvikle et arbejdsdokument på sharepoint med løbende punkter til dagsordenen som alle skal kunne skrive ind i, så den kan fungere som en slags huskeseddel.
- b. MA spørger om vi egentlig bør have en "debat" facebook side, siden den oftest bliver et sted med reklame og agendaer.
 - i. Det blev debatteret en del da det også stiller nogle krav til forbundets evner til at kunne administrere debatten.
- c. Synkronisering af medlemssystem og forbundshjemmeside er i gang. SD og MA tager møde med leverandørerne for at sikre at der ligger en plan for dette.
- d. MA forslår at nedlægge det nuværende TEU-kamp med henblik på at få startet en rekrutteringsproces lig den der har været til TEU-teknik, hvor alle igen for mulighed for at søge ind til TEU-kamp.
- e. MA har overtaget TEU-kamp og går i gang med arbejdet omkring hvordan vi sikre udvikling mens vi også får fanget op på de områder som der pt har haltet.
 - i. MEK er i gang med at fremsende materialer som aftaler, kontrakter og planer m.m. til MA i forbindelse med overleveringen.
- f. Sommerlejr i Hørning 2025, JR skal have møde i August med Århus klubber. JR laver et projektoplæg til DTaF's bestyrelse vedrørende ekstraordinær bevilling af midler til jubilæumslejren.
- g. BVM spurgte ind til om grundteknikbogen fortsat eksistere? SD nævner at den ligger online på hjemmesiden nu.